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اقتصادسرآمد- شهردار همدان گفت: با 
تمام توان در خدمت مردم بودیم ،و تمام معابر شهر باز 

است ،برخی معابر بالای ده با پاک سازی شده است.
سید مسعود حســینی اظهارکرد: با آغاز بارش برف 
سنگین شهرداری همدان با تمام امکانات از جمله ۵۰۰ 
نفر نیروی انسانی و ۲۰۰ دستگاه ماشین آلات به صورت 

بی وقفه و در طول بارش برف وارد عمل شد.
وی با تاکید بر اینکه بالای ۲۴ ســاعت درگیر بارش 
درشــهرهمدان بودیم افزود: تمام امکانات شهرداری 
اعم از نیروی انسانی و ماشین آلات به صورت ۲۴ ساعته 
در خدمت پاکسازی معابراست به طوری که بسیاری 
ازهمکاران ۲۴ ساعت نخوابیدند ودرگیر بازگشایی 

وبازنگهداشتن معابربودند.
وی به فعالیت ۵۰۰ نفر نیروی انســانی و۲۰۰دستگاه 
ماشین آلات درسطح شهر اشاره کرد و عنوان کرد: بر 
اساس پروتکل ها، معابراصلی جز اولویت پاکسازی 
بوده و معمولا درسالهای گذشته یکی دوباراین معابر 
پاکسازی می شد که با آغاز بارش از  ساعت شب گذشته  

تقریباً برخی معابر بالای ده بارپاکسازی شده است.
وی ضمن تاکید بر تلاش همکاران برای پاکسازی معابر 
سطح دو وســه عنوان کرد: با بارش برف بی سابقه که 
دربرخی نقاط به ۵۰ سانتی مترمی رسید تمام توان را بر 
این گذاشتیم که در هیچ نقطه ای راهبندان و ترافیک رخ 
ندهد و سطح شیبدارپاکسازی به صورت مداوم رخ داد.

شهردار همدان گفت: بســیاری از پاکبانان صبح زود 
برخی ازمعابر سطح شهر را به صورت دستی پاکسازی 
کردند و در برخی مواقع ازامکانات بخش خصوصی 

درحد توان درراستای برف روبی بهره گرفتیم.
حسینی با اشاره به جلســات مداوم برای برف روبی 
افزود: مقررشد امروزوفردا پاکسازی ادامه داشته باشد 
و تمام معابر و کوچه های سطح شــهر به طور کامل 

پاکسازی شود.
شــهردارهمدان با تأکید برهمکاری شــهروندان با 
شــهرداری در برف روبی تصریح کرد:خواهشمندیم 
شــهروندان از پارک حاشــیه ای خــودداری کنند 
ودرصــورت امکان جلوی درب منــزل خود را پاک 

سازی کنند.
سرپرست شهرداری منطقه یک همدان گفت: از صبح 
روز شنبه بیست و چهارم دی ماه با شروع بارش برف 
سنگین در شهر همدان عملیات برف روبی و یخ زدایی 

معابــر و خیابان های منطقه یک با اســتفاده از تمامی 
تجهیزات و امکانات آغاز شد.

مرتضی حضرت زاده افزود: ازظهرروزیکشنبه ۲۳۰ نفر 
از کارکنان به همراه چهار دستگاه گریدر، هفت دستگاه 
بابکت، سه دســتگاه نمک پاش مکانیزه برف روبی، 
هشت دستگاه تیغه برف روبی، دو دستگاه بابکت تیغه 
دار و پانزده دستگاه کمپرسی، خاور و نیسان در حال 
برف روبی، نمک پاشی و پاک سازی معابر، خیابان ها و 
پیاده رو ها هستند تا شهروندان بتوانند با خیالی آسوده 

در شهر تردد کنند.
وی افزود:فعالیت شبانه روزی کارکنان و ماشین آلات 
برف روبی شهرداری منطقه طی ساعات آینده نیز ادامه 
خواهد داشت و پاک ســازی معابرفرعی ادامه دارد تا 

شهروندان رفت و آمدی امن و بدون دغدغه را داشته 
باشند.

حجت کریمی جاوید به فعالیت شــبانه روزی ۲۰۰ 
نفر از نیروی های شــهرداری این منطقه نســبت به 
پاک سازی، برف روبی و یخ زدایی معابر منطقه دوطی 
روزهای گذشته اشاره کرد و گفت: ۱۱ دستگاه بابکت، 
۶ دستگاه کمپرسی تیغه دار، ۱۲ کامیون و نیسان برای 
نمک پاشی،۴دستگاه گریدر، یک دستگاه لودر، ۳ تیغه 
نمک پاش مکانیزه و۱۵دستگاه ۱۰ تن تیغه دارمشغول 
عملیات برف روبی و یخ زدایی از معابر اصلی وفرعی 

این منطقه هستند.
وی از شهروندان خواست که در زمان بارش برف از 
ریختن برف خانه ها به کوچه و معابر خودداری کنند 
و تأکید کرد: رانندگان با پارک نکردن خودروهای خود 
در حاشیه معابر و حذف سفرهای غیر ضروری درون 
شهری خادمان خود در شهرداری را در اجرای عملیات 

برف روبی یاری کنند.
محمدرضا فیضی منش با اشاره به اینکه عملیات برف 
روبی درمحلات مختلف منطقه سه شهرداری از ساعات 
اولیه بارش آغاز شده است، اظهار کرد: همکاران ما در 
حوزه خدمات شهری شــهرداری منطقه سه تاکنون 
فعالیت خود را در پاک سازی معابر به مدت ۵۸ ساعت 
انجام داده اند گفت:عملیات زمستانی درشهرهمدان به 
صورت فعال و گسترده در حال اجرا است و همچنان 

ادامه دارد.
فیضی منش عنوان کرد: ســه اکیپ سازمان مدیریت 
پسماند، شهرداری منطقه ســه را در راستای عملیات 

برف روبی همراهی می کنند.
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آستانقدسرضویروزانه۲۰هزارپرسغذادرتربتجامتوزیعمیکند

 مشهد- صبوری،خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیر امور مجاورین بنیاد کرامت آستان قدس رضوی گفت: روزانه ۲۰ هزار پرُس ناهار و شام بین مشترکان شهری و روستایی تربت جام که گاز آنها به دلیل 
افت فشار قطع شده است توسط این نهاد توزیع می شود.

هادی غلامی  افزود: این اقدام ازروزدوشنبه آغاز شده است. در هر وعده ۱۰ هزار پرس ناهار و ۱۰ هزار پرس شام بین مشترکان یادشده در شهرستان تربت جام توزیع می شود.
وی توزیع روزانه ۲۰ هزار قرص نان در تربت جام را از دیگر اقدامات انجام شده توسط آستان قدس رضوی عنوان کرد و افزود: تا زمان عادی شدن شرایط این اقدامات ادامه دارد.

مدایر امور مجاورین بنیاد کرامت آستان قدس رضوی بیان کرد: توزیع وعده های غذایی بصورت کوچه به کوچه و درب منازل با کمک گروههای جهادی، بسیج و شبکه مردمی مساجد انجام می شود.
شهرستان مرزی و تلفیقی تربت جام با ۲۳۰ هزار نفر جمعیت در ۱۶۰ کیلومتری جنوب شرق مشهد قرار دارد و از شرق با کشور افغانستان هم مرز است.

خراسان رضوی از روز دوشنبه هفته گذشته، تحت تاثیر سامانه سرد شمالی قرار گرفته که موجب کاهش چشمگیر دما در خراسان رضوی شده است و سرمای هوا همچنان در این استان استقرار دارد.

شهردارهمدان:

شهرداری با تمام توان درخدمت مردم است

پرداخت ۱۴ هزار میلیارد ریال تسهیلات به متقاضیان مسکن در لرستان 
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افزایش۶۰درصدیبودجه۱۴۰۲شهرداریاصفهان

 اصفهان - سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار اصفهان از افزایش ۶۰ درصدی 
بودجه ۱۴۰۲ شهرداری اصفهان خبر داد.

 علی قاسم زاده  در هفتادودومین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با تقدیم لایحه 
بودجه ۱۴۰۲ شهرداری به شورا اظهار کرد: بودجه ۱۴۰۲ بر اساس رویکردهای مورد 
تأکید مدیریت شهری، واقعیت های شهری و نیازها و ضرورت های آن، واقعیت های ملی، 
اتفاقاتی که در تدوین برنامه هفتم و بودجه ۱۴۰۲ وجود دارد، متغیرهایی همچون تورم و 
واقعیت های بین المللی تدوین شده است. او یکی از مولفه های دشوار در تدوین بودجه 
را متغیرهای شناور دانســت و افزود: امیدواریم آنچه که تدوین شده و توسط اعضای 
شورای اسلامی شهر ویرایش می شود در سال ۱۴۰۲ سندی برای اجرا در شهرداری باشد. 
اختصاص 7۱ درصد بودجه به بخش عمران شهردار اصفهان با اشاره به جزئیات بودجه 
۱۴۰۲ تصریح کرد: 7۱ درصد از بودجه سال آینده به حوزه عمرانی و ۲۹ درصد به بخش 
جاری اختصاص یافته است که ۳۹ درصد از بودجه عمرانی به مسائل محیط زیست و 
حمل ونقل و بیش از ۳۰ درصد آن به پروژه هایی اختصاص یافته است که دارای طرح و 
الزاماتی است که امیدواریم آن را سال به سال پیش ببریم. رشد واقع بینانه بودجه شهرداری 
برای ســال آینده او با بیان اینکه بودجه در کلان شهرها در یک دامنه ۲۰ تا ۸۰ درصدی 
افزایش یافته است، اظهار کرد: این افزایش در اصفهان به حدود ۶۰ درصد رسیده که به نظر 
زیاد است، اما وقتی به واقعیت های بیان شده توجه کنیم، متوجه خواهیم شد که بدون این 
افزایش در اجرا با مشکل مواجه می شویم و شهرداری در سال آینده قدرت اجرای منویات 
شورا و انتظارات مردم را نخواهد داشت. او با تأکید بر اینکه در روند اجرای پروژه های 
نیمه تمام مانند قطار شهری و حلقه حفاظتی به هیچ عنوان نباید وقفه ای ایجاد شود، گفت: 
اضطرارهای شهری همچون پساب نیز از دیگر ملزوماتی است که باید در تدوین بودجه به 
آن توجه شود. قاسم زاده خاطرنشان کرد: دایره اختیارات شهرداری در تعریف پروژه های 
جدید آن طور که مورد انتظار مردم و شورا است، چندان باز نبوده اما به رغم مشکلات 

تلاش کردیم ضرورت های شهری را به خصوص در حوزه حمل ونقل در نظر بگیریم.

افتتاحساختمانتشکلهایذیلاتاقبازرگانی
اصفهانومرکزتوسعهتجارتروسیهواوراسیا

اصفهان - سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-همزمان با ایام ولادت بانوی دوعالم 
حضرت زهرا سلام الله علیها ،آیین افتتاح ساختمان تشکل های ذیل اتاق بازرگانی اصفهان 
و مرکز توسعه تجارت روسیه و اوراسیا با حضور جمعی از اعضای هیئت نمایندگان و 

هیئت مدیره انجمن ها و تشکل های اصفهان برگزار شد
 مسعود گلشیرازی رئیس پارلمان بخش خصوصی اصفهان در مراسمی که بدین منظور 
برگزار شد، همگرایی تشکل ها را موجب تبدیل انرژی  به سینرژی و در نهایت منجر به 
بهبود شاخص های کسب و کار دانست و بر نقش مهم کار تیمی در ارتقاء همسان فهمی 

و حرکت رو به جلوی اقتصادی تاکید کرد.
وی با بیان اینکه شاهراه ترسیم هرم قدرت تشکلی، از تجمع و همگرایی حاصل می شود، 
از افزایش تعداد تشکل های ذیل اتاق بازرگانی اصفهان در ماه های آینده به ۵۰ تشکل 
خبر داد و گفت: در اینصورت می توانیم حوزه های تخصصی را به صورت رسته ای و 

خوشه ای ساماندهی کنیم.
رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تقسیم بندی شهرستانی تشکل ها را در گام دوم ،موجب 

انسجام عقلگرایی به منظور تحقق اهداف اقتصادی دانست.
گلشیرازی با بیان اینکه یکی از اهداف دوره نهم اتاق بازرگانی اصفهان، بهبود شاخص  
محیط کسب و کار بود تصریح کرد: بر این اساس، ساختارسازی برای نیل به این هدف 
آغاز شد که از مصادیق آن کسب رتبه اول شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی 
و عملکرد مثبت ستاد تسهیل و رفع موانع تولید برای حل پرونده های موردی فعالان 

اقتصادی است.
وی سعی در الحاق فعالان اقتصادی مرتبط با هر رسته به تشکل های مربوطه با هدف 
شکل گیری میزهای گفتمانی و حل مساله از مشکلات تخصصی هر انجمن را از دیگر 
اقدامات این دوره اتاق معرفی کرد.گلشــیرازی در ادامه ضمن تشــریح اقدامات اتاق 
اصفهان در راستای توانمندسازی اعضا، خواستار اجرای برش تخصصی این اقدامات در 
تشکل های ذیل اتاق شد و اظهار داشت: از طریق تعریف دوره و پروژه های مشترک با 

استفاده از ظرفیت اتاق، نیروهای خود را توانمند کنید.
وی در ادامه سخنان خود، سالن اجلاس را نماد توسعه اصفهان معرفی و تصریح کرد: اتاق 
بازرگانی همچنین اقداماتی در راستای تصویرسازی پروژه های سرمایه گذاری اصفهان به 
منظور ترغیب سرمایه گذاران انجام داده است که از سوی شهرداری با حضور شهرداران 

و فرمانداران استان در اتاق بازرگانی رونمایی خواهد شد.
رئیس اتاق بازرگانی اصفهان راه اندازی دفاتر منطقه ای و افتتاح ساختمان تشکل ها و 
مرکز توسعه تجارت روسیه و اوراسیا را از مراکز تسهیل کسب و کار معرفی کرد و گفت: 
همچنین در این دوره به منظور پشتوانه سازی بین نسلی، دوره هایی برای فرزندان اعضاء 
اتاق و کودکان، نوجوانان و جوانان استان تعریف شد که باید در تشکل ها به منظور ایجاد 

ارزش در نسل بعدی، در برش تخصصی پیاده سازی شود.
وی ابراز امیدواری کرد با پیوند بیشتر تشکل ها با این بسترها، اقتصاد ملی عمق بیشتری 

یابد.
 

 اخبار مازندران
بازدیدنمایندگانوزارتکشورووزارتبهداشت

ازبیمارستانرازیقائمشهر
ساری- محمد درخشنده- خبرنگاراقتصادسرآمد- سردار آز دست  و خانم مهندس حسن 
پور به نمایندگی از وزارت کشور و وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی به همراه 
دکتر کاظم محمودی معاون درمان و دکتر عباس علی پور معاون بهداشت دانشگاه علوم 
پزشکی مازندران با حضور در بخش های مختلف مرکز آموزشی درمانی رازی قائم شهر 
با مسئولین، پزشکان و کارکنان این مرکز گفت و کردند و مشکلات و کمبودهای موجود 

این بیمارستان را مورد ارزیابی و بررسی قرار دادند.
سردار آز دست در این دیدار جهت رفع مشکلات موجود و همچنین راه اندازی هر چه 
سریع تر بیمارستان جدید الحداث و هماهنگی های لازم با وزیر کشور و ارائه به رییس 

جمهور قول مساعد  داد.

انتصابرئیسجدیدمرکزجامعسرطانمازندران
  با ابلاغ دکتر فرهاد غلامی رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران، دکتر محمد اسلامی 
جویباری فوق تخصص بیماری های خون و سرطان و مدیکال انکولوژی و عضو محترم 

هیئت علمی دانشگاه بعنوان رئیس مرکز جامع سرطان مازندران منصوب شد.
دکتر غلامی همچنین از خدمات دکتر قاسم جان بابایی در زمان تصدی مسئولیت فوق 

قدردانی کرد.

دیداررئیسدانشگاهعلومپزشکیمازندران
باامامجمعهشهرستانمیاندورود

 دکتر فرهاد غلامی رئیس دانشگاه علوم پزشکی مازندران و هیات همراه با حجت الاسلام 
محمدنسب امام جمعه شهرستان میاندورود در دفتر امام جمعه این شهرستان در سورک  
حضوریافتند. همچنین  نشست بررسی وضعیت حوزه سلامت شهرستان میاندورود با 
حضور رضوی معاون فرماندار،  دکتر علیپور معاون بهداشتی، دکتر محمودی معاون درمان 
و دکتر کاظمی معاون توسعه مدیریت، منابع و برنامه ریزی دانشگاه علوم پزشکی مازندران 

و جمعی از مشاورین و مدیران ارشد این دانشگاه برگزارشد
 در این دیدار که دکتر انوری مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان میاندورود ، دکتر 
اویس مدیر بازرسی ، دکتر نقی زاده مدیر منابع انسانی ، گلیکانی معاون مدیر حراست و 
مهندس جعفری مدیر دفتر ریاست دانشگاه نیز حضو داشتند و نماز جماعت به امامت 

حجت الاسلام محمدنسب برگزار شد.

  تجهیزوراهاندازیاولینگرمخانه
شبانهروزیشهرداریهشتگرد

 کرج- معصومه عینی،خبرنگاراقتصادسرآمد-در راستای اجرای 
مصوبات قرارگاه اجتماعی استان البرز  و تاکید فرماندار شهرستان 
ساوجبلاغ ،اولین گرمخانه شهرداری هشتگرد راه اندازی و آماده 

خدمات رسانی به مراجعین خواهد بود 
پیام رئیسی سرپرست شهرداری هشتگرد  در بازدید از گرمخانه 
شهرداری به تجهیز ، آماده سازی و همچنین توزیع غذای گرم 
بین افرادی که به این گرمخانه شــبانه روزی مراجعه می نمایند 

اشاره کرد.
وی گفت : با توجه به قرارگیری شهر هشتگرد در شاهراه حیاتی 
استان البرز و عبور اتوبان ، جاده قدیم و ریل آهن از این شهر پیش 
بینی می شود تا در برخی از ساعات شبانه روز به ویژه در فصول 
سرد زمستان افراد در راه مانده نیازمند به فضایی برای استراحت 
و توقف شبانه داشته باشند و در همین راستا با مصوبه قرارگاه 
اجتماعی استان راه اندازی گرمخانه ها در دستور کار شهرداری 
ها قرار گرفته و شهر هشتگرد مرکز شهرستان ساوجبلاغ در این 

راستا پیشگام بوده است.
رئیســی از حمایت های رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر 
در راه اندازی گرمخانه و ســایر برنامه های شهرداری تقدیر و 

تشکر نمود .
اولین گرمخانه شــهرداری هشــتگرد در ضلــع غربی میدان 
صنعت واقع شده است و مراجعه می توانند با تماس به شماره  
۰۲۶۴۴۲۲۲۰۲۲ ضمن اطلاع از وضعیت گرمخانه  به آن مراجعه 

نمایند.
حجت الاسلام المســلمین حاج آقا مختاری امام جمعه معزز 
شهرستان ســاوجبلاغ در نماز جمعه این هفته با تقدیر از اقدام 
شهرداری هشتگرد در راه اندازی این مرکز از کلیه عوامل انتظامی 
، نیروهای بسیج و شهروندان خواست تا در صورت مشاهده افراد 
در راه مانده و کسانی که نیازمند به فضای استراحت گرم و اغذیه 
دارند به آنها اطلاع رسانی و از آنها دعوت کنند تا از فضا و امکانات 

ایجاد شده توسط شهرداری بهره مند گردند .

 مدیرعاملشرکتواحداتوبوسرانیاصفهان:
روزانه۲۵اتوبوسشهریاصفهان

معاینهفنیمیشود

 اصفهان-ســمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل 
شرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان و حومه گفت: روزانه ۲۰ 
تا ۲۵ اتوبوس معاینه فنی می شــود و چنانچه اتوبوسی در این 
فرایند مردود شود، عیوب آن  رفع و دوباره نسبت به معاینه فنی 

آن  اقدام می شود.
ســیدعباس روحانی مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوسرانی 
اصفهان و حومه با اشاره به لزوم دریافت کارت معاینه فنی برای 
اتوبوس های درون شهری اصفهان گفت: اتوبوس های شرکت 
اتوبوسرانی دارای اســتاندارد های یورو ۵ است و از گازوئیل 

پاک استفاده می کند، به همین دلیل کمترین میزان گوگرد را دارد.
او تصریح کرد: پنج درصد آلودگی هــوا مربوط به آلاینده های 
خودرویی است که از میان آن ها باید سهم آلایندگی اتوبوس ها 

مشخص شود.
مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه تصریح کرد: 
سهم اتوبوسرانی در آلودگی هوا در مقابل مازوت سوزی نیروگاه، 
تردد خودرو های بدون معاینه فنی، استفاده از سوخت غیر پاک و 

تردد های مازاد در شهر، بسیار ناچیز است.
او افزود: برای دریافت معاینه فنی، اتوبوس ها به طور مرتب به 
مرکز معاینه فنی خودرو های سنگین اعزام می شود، لذا روزانه ۲۰ 
تا ۲۵ اتوبوس معاینه می شود و چنانچه اتوبوسی در معاینه فنی 
مردود شود، عیوب آن ها رفع و دوباره نسبت به معاینه فنی آن ها 

اقدام خواهد شد.

باحضوراستاندارونمایندگانمجلسصورتگرفت؛
آغازعملیاتاجراییاحداث۲پستبرق

درسرفیروزآبادکرمانشاه
کرمانشاه- کبودی،خبرنگاراقتصادســرآمد-عملیات اجرایی 
احداث پســت ۶۳/۲۰ کیلوولت و خط ۶۳ کیلو ولت شــهید 
سلیمانی بخش سرفیروزآباد شهرســتان کرمانشاه  با حضور 
»محمدطیب صحرایی« استاندار کرمانشاه، »عبدالرضا مصری« 
نایب رئیس مجلس و »محمدی رشــیدی« عضو هیات رئیسه 

مجلس شورای اسلامی آغاز شد.
به گزارش ایرنا؛ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای کرمانشاه در 
آئین آغاز عملیات اجرایی این پروژه هــا، گفت: این ۲ پروژه  با 
سرمایه گذاری ۱۶۰ میلیارد تومان توسط شرکت برق منطقه ای 

غرب اجرایی شده است.
»رضا اسدی« افزود: پروژه پست ۲۰/۶۳ کیلووات سرفیروزآباد 
به افزایش اطمینان و بهبود پروفیل ولتاژ منطقه سرفیروزآباد کمک 
می کند و زیرســاخت برق متقاضیان در بخش های صنعتی و 

کشاورزی را فراهم می آورد.
وی هدف از اجرای پروژه خط ۶۳ کیلوولت شــهید سلیمانی 
سرفیروزآباد را اتصال پست در دست احداث ۲۰/۶۳ کیلوولت 

سرفیروزآباد به شبکه فوق توزیع اعلام کرد.

اخبار

خرم آباد-رضا حبیبی، خبرنگار اقتصاد  
سرآمد-مدیر شعب بانک مسکن لرستان 
از پرداخت ۱۴ هزار میلیارد ریال تسهیلات به متقاضیان 

مسکن در استان خبر داد. 
داریوش عالی پور، در جمع خبرنگاران اظهار کرد: بانک 
مســکن یک بانک تخصصی بوده که بیشتر در حوزه 
مسکن فعالیت می کند و در سایر بخش ها نیز چند سالی 

ورود پیدا کرده است.
وی با اشاره به این که رسالت این بانک در تأمین مسکن 
اقشــار مختلف جامعه به خصوص اقشار ضعیف و 
متوسط جامعه است، عنوان کرد: ما طرح مسکن مهر 
را داشتیم که ۶۲ هزار واحد مسکونی را در استان تأمین 

مالی و نسبت به ساخت و تعمیر آن ها اقدام کردیم.
عالی پور با اشاره به این که در بحث طرح نهضت ملی در 
دولت سیزدهم تنها بانکی بودیم که در این بخش ورود 
پیدا کردیم، بیان کرد: در بحث تحویل مسکن در قالب 
خودمالکی ۱۸۵۵ واحد به مبلــغ ۶۰۲7 میلیارد ریال 
انعقاد قرارداد داشتیم که ۳۸۸۰ میلیارد ریال آن تا الان به 

حساب مالکان واریز شده است.
مدیر شــعب بانک مسکن لرســتان تصریح کرد: در 
بحث مسکن حمایتی نیز در اســتان به ویژه خرم آباد 
به دلیل محدودیت زمینی که وجود دارد و بحث بافت 
جغرافیایی این شهر باعث شده آمار ما در این بخش 

نسبت به استان های دیگر کمتر باشد.
این مسئول یادآور شــد: با این اوصاف تا الان ۱۱۶۲ 
واحد به مبلغ ۳۹۶7 میلیارد ریال انعقاد قرار داد کردیم 
که ۲۲۹۸ میلیارد ریال آن به حساب مشتریان واریز شده 

و در مرحله تکمیل است.
وی افزود: همچنین پروژه 7۲۶ واحدی تا پایان بهمن 
ماه تحویل گروه اول ثبت نام کنندگان داده می شــود 
که اســتارت و اتمام این پروژه در قالب نهضت ملی 
است و از مسکن مهر یا ســرفصل های دیگر نبوده و 
شاید اولین استانی باشیم که اولین خانه نهضت ملی را 

تحویل می دهیم.
عالی پور ادامه داد: در کل اســتان ۳۰۱7 واحد به مبلغ 
۹۹۹۴ میلیــارد ریال انعقاد قــرارداد کردیم که ۶۱7۹ 

میلیارد ریال آن به حساب متقاضیان واریز شده است.
مدیر شعب بانک مسکن لرستان تصریح کرد: در بخش 
تسهیلات تبصره ای نیز 7۱۱7 میلیارد ریال در بخش 
مشارکت ســاخت پرداخت کردیم و در بحث خرید 
مسکن نیز ۱۰۶۰ میلیارد ریال پرداخت شده که تقریباً 
معادل ۵۳۴ واحد است. وی بیان کرد: در بحث قرض 
الحسنه ها نیز وام ازدواج، معرفی شدگان کمیته امداد و 
بهزیستی را داشتیم که ۱۹۶۵ فقره به مبلغ ۱۵۸۹ میلیارد 
ریال تسهیلات پرداخت شده، تسهیلات جعاله تقریباً 
۱۳۳۲ واحد به مبلغ ۱۰۰۰ میلیارد ریال، مرابحه  عام در 
قالب منصوبات، تعمیرات و بازسازی و ودیعه مسکن 
۲۰۲۶ میلیارد ریال در قالب ۱۵7۱ فقره و همچنین در 
بخش صنعت، خدمات و بازرگانی نیز ۱۳۶ میلیارد ریال 

به حساب مشتریان واریز شده است.
عالی پور با اشاره به این که بجز مسکن های حمایتی در 
کل 7۶۵۸ فقره تسهیلات به مبلغ ۱۳ هزار ۹۹۹ میلیون 
ریال تسهیلات پرداخت شــده که اگر با منابع استان 
مقایسه کنیم شاید ۸۰ درصد منابع خودمان را در استان 

تسهیلات پرداخت کردیم که نسبت منابع به مصارف ما 
قابل مقایسه نیست، عنوان کرد: ما توانستیم اعتبار سایر 
استان ها را بگیریم و در لرستان جهت رشد، توسعه و 
اشتغال زایی تزریق کنیم که بخش مسکن تأثیر مستقیم 

در این بخش ها دارد.
مدیر شعب بانک مسکن لرستان افزود: در این مسیر 
نیازمند کمک شما هستیم، بخشی از اطلاع رسانی و در 
جریان قرار دادن مشتریان و کمک به بانک مسکن در 

گرو همکاری شماست.

رئیسسازمانفناوریاطلاعاتوارتباطاتشهردارییزد:

رویکردشهرداریارائهخدمات
بهصورتهوشمنداست

 یزد -علی احمدیان،خبرنگاراقتصادســرآمد-رئیس 
ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری یزد: 

رویکرد شهرداری ارائه خدمات به صورت هوشمند است
رئیس ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری یزد گفت: 
رویکرد شــهرداری ارائه خدمات مطلوب به شهروندان به صورت 

آنلاین و هوشمند است.
مهدی فلاح با بیان اینکه شــهرداری یزد یکی از اولویت های اصلی 
خود را در حوزه هوشمندسازی خدمات قرار داده است، اظهار کرد: 
مجموعه سازمان فاوا شهرداری یزد تولید سامانه های نرم افزاری را در 

دستور کار دارد.
وی افزود: این سامانه ها به کارکنان شهرداری خدمات ارائه می کند تا 

فرآیند کاری شهروندان تسهیل و تسریع شود.
رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری یزد با تاکید بر 
اینکه اجرای این سامانه ها نیاز به حضور فیزیکی مردم برای دریافت 
خدمات را به کمترین حد ممکن می رساند، خاطرنشان کرد: سامانه های 

الکترونیکی شهرداری در مجموع به دو دسته تقسیم می شود.
فلاح اضافه کرد: بخشی از خدمات سامانه ها به صورت غیرحضوری 
است، پیش از آن شهروندان باید برای ثبت درخواست و پیگیری آن، 
خود بارها به شهرداری مراجعه می کردند تا کار خود را به پیش ببرند، 
اما در حال حاضر می توانند تمــام فرآیند را به صورت غیرحضوری 

انجام دهند.
وی گفت: دســته دوم نرم افزارهای مربوط به خدمات غیرحضوری 
است و شامل سامانه ها و نرم افزارهایی می شود که برای ارائه خدمات 

به شهروندان راه اندازی می شود.
رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شــهرداری یزد افزود: 
شــهروندان برای دریافت عوارض خودرو تنها بایــد یک مرتبه به 
شهرداری یا دفاتر پیشخوان مراجعه کنند و پس از آن می توانند همیشه 
به صورت غیرحضوری و از طریق موبایل اقدام به پرداخت عوارض 

خودروی خود کنند

مدیرکلصنعت،معدنوتجارتاستان:

۳۵۳هزاردلارفرشدستبافت
ازاستانمرکزیصادرشد

 اراک -خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیرکل صنعت، 
معدن و تجارت استان مرکزی گفت: ۳۵۳ هزار 
دلار فرش دستبافت به متراژ بیش از سه هزار متر مربع، امسال 
از این اســتان به نقاط مختلف جهان صادر شد که نسبت به 

سال گذشته افزایش چشمگیری داشته است.
»علی جودکی«  افزود: محموله های صادراتی فرش دستبافت 
استان مرکزی امســال بیشتر به مقصد کشــورهای ایالات 
متحده آمریکا، انگلیس، فرانسه، آلمان، ایتالیا، ژاپن، چین و 

هند ارسال شده است.
وی صادرات فرش دستبافت استان مرکزی در سال گذشته 
را نیز ۲۶۱ هــزار و ۲۴ دلار عنوان کــرد و ادامه داد: فرش 
دستبافت ایران اســلامی آوازه جهانی دارد و باید نسبت به 

تسهیل در امور صادرات آن اقدامات لازم انجام شود.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان مرکزی اظهار کرد: 
یک هزار و ۵۳7 کارت قالیبافی و 77۴ مجوز مشاغل خانگی 
امسال در نقاط مختلف این اســتان صادر شد و این اقدام تا 

پایان سال ادامه دارد.
جودکی بیان کرد: بیش از ۲۰ هزار متر مربع فرش دستبافت 
امسال در نقاط مختلف این استان بافته شد که شهرستان های 
اراک، دلیجان، خمین، کمیجان، محلات و ساروق و جیریا 

بیشترین میزان تولید را به خود اختصاص داده اند.
جودکی اضافه کرد: استان مرکزی از دیرباز در حوزه فرش 
دســتبافت یکی از قطب های ملی و جهانی بوده اســت و 
برجسته سازی این ظرفیت اقتصادی و پیوند زدن آن با علم 
و دانش برای بهره برداری هر چه بیشــتر از این ظرفیت در 

دستور کار اداره کل صنعت، معدن و تجارت قرار دارد.
بیش از ۱۰ هــزار بافنده فرش دســتبافت در نقاط مختلف 
اســتان مرکزی زیرپوشــش خدمات بیمه تامین اجتماعی 

هستند.

بهمیزبانیادارهکلارشاداستانبرگزارشد؛

تجلیلازفعالان
صنعتچاپخوزستان

اهــواز -خبرنگاراقتصادســرآمد-آیین تجلیل 
از فعالان صنعت چاپ خوزســتان  در اداره کل 

فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان برگزار شد .
 مجید منادی معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در این مراسم اظهار کرد : صنعت چاپ و فعالان این 

عرصه، با قدمترین نعمت فرهنگی استان هستند .
منادی با اشاره به اینکه عزیزان و پیشکسوتانی که وارد عرصه 
چاپ شــده اند دغدغه فرهنگی آنها را به این صنعت هدایت 
نموده است خاطرنشان کرد : موضوع چاپ و صنعت چاپ از 
صنایعی است که ذاتا فرهنگی می باشد و به حوزه فرهنگ و 
رسانه ارتباط پیدا می کند ، این صنعت بسیار پرقدمت است و 

اکنون ذخیره وسرمایه فرهنگی ما است .
وی افزود : برماست تا برای بزرگداشت پیشکسوتان صنعت 
چاپ مستندی تهیه شــود چرا که یکی از مولفه های هویتی 

استان، پیشکسوتان حوزه چاپ هستند .
معاون فرهنگی و رســانه اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان گفت : الحمدالله فعالان عرصه چاپ ، در تمام برنامه 
های فرهنگی و برنامه های مربوط به حوزه فرهنگ ، هویت 
خوزستان و انقلاب اسلامی پیش قدم هستند و فعالیت های 

خوبی دارند .
منادی اظهار داشت : به دلیل تغییراتی که رخ داده این عزیزان 
مشکلات زیادی دارند که به عنوان هم اندیشی در این مراسم 
مطرح شد که یکســری از موارد در حوزه وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، مجموعه استانداری و دستگاه های همکار در 
استان می باشد و وظیفه ما است تا این مسائل را پیگیری کنیم .
وی افزود : پیگیری مســائل فعالان عرصه چــاپ از طریق 
کارگروهی که از چاپخانه داران و فعالان صنعت چاپ تشکیل 
می شود به همراه همکاران ما در اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 

دنبال خواهد شد .
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